
Finansudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 216
Forslag til finanslov for finansåret 2018.
Af finansministeren (Kristian Jensen)

Spørgsmål 74
Hvad er forklaringen på, at 24.23.03.44. Økologisk arealtilskud i 2019 nedsæt-
tes med 54,7 mio. kr. i 2019, mens beløbene afsat på FL 2017 for 2018 fast-
holdes (i forhold til, hvad der var budgetteret med for årene på FL 2017) set i
lyset af, at der i regeringens pixiudgave af finanslovsforslaget står, at man vil
understøtte og videreudvikle økologien og at man vil sikre tilstrækkelig med
midler til omlægning, også hvis de overstiger de i finansloven afsatte midler?
Hvorfor forventes der nu færre midler til arealtilskud end for et år siden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Maria
Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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